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چگونگي نحوه انتقال آب درياچه خزر به درياچه اروميه بررسي ميشود

نماينده مردم شبستر در مجلس از بررسي نحوره انتقال آب دراچه خزر به درياچه اروميه خبر داد.

نماينده مردم شبستر در مجلس از بررسي نحوره انتقال آب دراچه خزر به درياچه اروميه خبر داد.

به گزارش خبرگزاري فارس از تبريز به نقل از روابط عمومي سازمان جهاد كشاورزي آذربايجان شرقي، علي مطهري در كارگروه كشاورزي،
آب و منابع طبيعي شهرستان شبستر در سال جهاد اقتصادي با اشاره به نامگذاري سال 90 به سال جهاد اقتصادي از سوي مقام
عظماي ولايت گفت: مقام معظم رهبري براي هر سال شعاري مطرح ميكنند و اين دغدغه ايشان و مردم است كه حضرت آقا مطرح

ميكنند تا به صورت جدي و عملي اقدام شود.
وي، از تعيين شاخص اقتصادي رشد هشت درصدي توسط مقام معظم رهبري براي سالجاري خبر داد و افزود: اگر بخواهيم به
شاخص هشت درصدي برسيم بايد هر مسئولي براي تحقق اين شعار در سال جهاد اقتصادي بعد از اجراي موفق هدفمندسازي

يارانهها، درحوزه خودش اقدامات جدي و عملي انجام بدهد.
عضو كميسيون صنايع و معادن مجلس شوراي اسلامي با اشاره به اينكه مقام معظم رهبري در شعار سال 90 به كلمه جهاد اشاره
فرموده كه اين كلمه براي جهادگران نامي آشنا بوده و با آن مانوس هستند، افزود: در دوران پس از پيروزي انقلاب اسلامي، جهادگران
در كنار رزمندگان و ملت غيور ايران در عمران و آباداني روستاها و در هشت سال دفاع مقدس با جان و دل و اخلاص با حركتهاي
جهادي تلاش كردند و در اين راه پيروزيهاي عظيمي را براي مملكت به ارمغان آوردند و امروز در جهاد اقتصادي بايد به همت
بهرهبرداران و كشاورزان و توليدكنندگان توليدات داخلي را قابل رقابت در بازارهاي جهاني ساخته و در مسيري حركت كنيم تا كشاورزي

سنتي و معيشتي را به كشاورزي اقتصادي و صنعتي سوق دهيم و شعار امسال را در عمل به منصه ظهور برسانيم.
مطهري، مشكل آب و كشاورزي را يك كار مشترك بين سازمانهاي متعدد دانست و گفت: بايد سازمانهاي مرتبط با تعامل هرچه
بيشتر و با استفاده از توان بخش خصوصي و بهرهبرداران و بهرهگيري از متخصصان اين بخش با برنامهريزي منظم و مديريت صحيح
شعار جهاد اقتصادي را تحقق بخشيده و نمايندگان اين مردم نيز در مجلس شوراي اسلامي تمام توان خود را براي تحقق اين مهم و

برطرف كردن خلاهاي قانوني در قالب طرح در مجلس شوراي اسلامي طرح و حل و فصل كنند.
وي با اشاره به اينكه چگونگي نحوه انتقال آب درياچه خزر به درياچه اروميه بايد بررسي شود، افزود: شايسته است اعضاي انجمن
نجات درياچه اروميه با يك كار كارشناسي نحوه انتقال آب را بررسي كرده و ضمن مدنظر قرار دادن پروتكلهاي بينالمللي براي انتقال
آب درياچه خزر به درياچه اروميه و حل ساختن موانع قانوني و حقوقي آن، برآورد اعتبار كنند و مجلس شوراي اسلامي نيز آمادگي

دارد تا در اسرع وقت آن را بررسي و مصوب كنند.
جمشيد عقلمند فرماندار شهرستان شبستر نيز در اين جلسه با اشاره به اينكه احياي درياچه اروميه در سال جهاد اقتصادي شتاب
ميگيرد، گفت: در خصوص اين درياچه جلسات و همايشهاي منطقهاي، استاني، ملي و فراملي برگزار شده و هنوز چنانچه شايسته
امر بوده باشد اقدام درخوري صورت نپذيرفته است از اين رو به دليل خطراتي كه ممكن است از ناحيه وزش بادهاي نمكي به سمت
باغات و مزارع متوجه اين شهرستان سازد و نيز خشك شدن چاههاي آب منطقه بر كشاورزي منطقه وارد شود بايد اقدامات عاجل در

ارائه الگوي كشت و استفاده بهينه از آبهاي موجود انجام پذيرد.
فرماندار شهرستان شبستر در خاتمه از نمايندگان مجلس و مسئولان ذيربط خواست ضمن تعامل و همكاري تنگاتنگ معضل آب اين

شهرستان را حل سازند.
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